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Onderwerp:      
Voordracht 12    Zienswijze Provinciale Staten op de kadernota 2025 van 
Omgevingsdienst Noord-Holland Noord 
 
 
 

De commissie Leefomgeving adviseert: 

De Voordracht Zienswijze Provinciale Staten op de kadernota 2025 van Omgevingsdienst Noord-Holland 
Noord als hamerstuk door te geleiden naar de Statenvergadering van maandag 4 maart 2024. 

 

Uittreksel concept-verslag commissie Leefomgeving 15-02-2024: 

5.  A-agenda Gezondheid en Milieu 
5.b Omgevingsdiensten: Zienswijze Provinciale Staten op de kadernota 2025 van Omgevingsdienst 

Noord-Holland Noord 
 
Op 15 december 2023 is de Kadernota 2025 van de OD NHN (Omgevingsdienst Noord-Holland Noord) 
door het Dagelijks Bestuur verzonden aan de raden en staten van de deelnemers van de Omgevingsdienst. 
Provinciale Staten hebben tot 1 maart 2024 om hun zienswijze kenbaar te maken aan de OD NHN. 
 
Eerste termijn commissie  
Mevrouw Gordijn (JA21) geeft aan dat hoewel er geen zienswijze wordt ingediend, haar partij zich zorgen 
maakt over de twee posten gemarkeerd als 'pm' (pro memorie), wat betekent dat deze nog niet zijn 
ingevuld en de financiële gevolgen daarom onduidelijk zijn. Ze benadrukt het belang voor JA21 om op de 
hoogte te blijven van de ontwikkelingen met betrekking tot deze posten, gezien de mogelijke impact op 
de financiën.  
 
De heer Klein (CU) spreekt zijn tevredenheid uit over de vermelding in de kadernota dat er aandacht en 
financiële middelen nodig zijn voor het soortenmanagementplan. Hij benadrukt het belang van het nemen 
van stappen op dit gebied. Echter, hij uit zorgen over de aanpak van de implementatie, aangezien in de 
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kadernota staat dat er met diverse gemeenten wordt gewerkt aan een soortenmanagementplan. Hij vraagt 
zich af in hoeverre er vanuit de Omgevingsdienst of de provincie een plan is om dit beleid over de hele 
provincie uit te rollen, of dat het afhankelijk is van het initiatief van individuele gemeenten.  
 
Statenlid Laport (GL) noemt allereerst een specifieke omissie in het gebruik van afkortingen door te wijzen 
op pagina 2 waar mogelijk een verkeerde afkorting is gebruikt die naar de Omgevingsdienst Noord-
Holland Noord (OD NHN) had moeten verwijzen.  
 
Daarnaast uit hij zijn zorgen over de afname van het personeelsbestand zoals vermeld in de nota, terwijl 
het takenpakket van de omgevingsdiensten juist wordt uitgebreid. Deze tegenstrijdigheid tussen 
taakuitbreiding en personeelsafname roept vragen op over hoe effectief de omgevingsdiensten hun taken 
kunnen blijven uitvoeren. GroenLinks hecht veel waarde aan de samenwerking tussen de verschillende 
omgevingsdiensten (OD's), zoals in eerdere stukken al is aangegeven, en vindt het belangrijk dit te blijven 
benadrukken.  
 
De voorzitter constateert dat de inbreng in eerste termijn door de commissie is geleverd.  
 
Eerste termijn Gedeputeerde Staten  
Gedeputeerde Beemsterboer erkent de zorgen van JA21 over de twee pm-posten en legt uit waarom deze 
posten momenteel nog niet ingevuld zijn. Hij verduidelijkt dat er nog gewerkt wordt aan het 
interbestuurlijk programma en de robuustheidscriteria, die vanuit het Rijk worden gesteld aan de 
omgevingsdiensten. Deze criteria vereisen mogelijk opschaling van de diensten om te voldoen aan de 
gestelde eisen, wat nog onderwerp van discussie is en leidt tot onzekerheid over de exacte financiële en 
operationele impact. Daarnaast is de Omgevingswet nog relatief nieuw, waardoor het moeilijk is in te 
schatten of en hoe deze wet het werk van de omgevingsdiensten zal beïnvloeden, zowel in termen van 
werklast als van financiële middelen. Beemsterboer beaamt dat het belangrijk is om deze ontwikkelingen 
goed te blijven volgen en de impact ervan op de omgevingsdiensten te monitoren. 
 
Gedeputeerde Beemsterboer bevestigt dat het soortenmanagementplan, waar de ChristenUnie naar vroeg, 
inderdaad in de hele provincie uitgerold zal worden.  
 
Verder geeft gedeputeerde Beemsterboer aan dat hij de zorgen van GroenLinks over het 
personeelsbestand deelt, vooral vanwege de intensivering van taken die aan de omgevingsdiensten 
worden opgedragen.  
 
De voorzitter constateert dat er geen behoefte is aan een tweede termijn en dat de voordracht Zienswijze 
Provinciale Staten op de kadernota 2025 van Omgevingsdienst Noord-Holland Noord als hamerstuk kan 
worden doorgeleid naar de Statenvergadering van 4 maart 2024.  
 
 


